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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.02.2020 

 

 

Tomko: 

Parkovanie vozidiel na chodníku Ulica Rastislavova. Ja nebudem okolo toho robiť nejakú 

omáčku. Ja som tento problém riešil na dopravnom inšpektoráte, keď chce, nech sa Ing. 

Telepovský vyjadrí k tomuto problému, ja nie som odborník, žeby som túto ulicu riešil, ale 

údajne je tam riešenie. Keď chce, nech sa vyjadrí, keď nechce, nech sa nevyjadrí. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka parkovacej politiky, lebo to je tretí podnet, ktorý si predložil pán poslanec. Myslím 

si, že táto problematika už prešla diskusiou, ale pokiaľ bude považovať za potrebné, tak 

zrejme možno v diskusii ti na to dá odpoveď aj pán Ing. Telepovský. Bolo by dobré potom 

využiť tie pracovné stretnutia, na ktoré si pozývaný, aby sa tam táto problematika predniesla, 

keďže sú účastníkmi aj zástupcovia dopravného inšpektorátu a oddelenia výstavby mestského 

úradu.  

 

 
 

 


